
2014D23634 Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

Den Haag, 24 juni 2014 

De vaste commissie voor Economische Zaken heeft mij verzocht te 
reageren op een brief die de commissie heeft ontvangen van Natuurmo-
numenten. Die brief gaat over mogelijke oplossingen voor financiële 
problemen bij rietlandbeheer in Nationaal Park De Wieden-Weerribben. 

De brief van Natuurmonumenten gaat over twee aspecten bij de finan-
ciering van het rietlandbeheer, namelijk het BTW-percentage en de 
standaardkostprijssystematiek. 

Over beide aspecten zijn door de leden Geurts, Van Hijum en Omtzigt 
(allen CDA) ook Kamervragen gesteld die op 27 mei 2014 door de 
Staatssecretaris van Financiën en mij zijn beantwoord. Daarmee heeft het 
kabinet feitelijk ook op het verzoek van de commissie gereageerd. Ik 
verwijs kortheidshalve dan ook naar deze antwoorden. 

Naar aanleiding van die antwoorden zijn overigens aanvullende Kamer-
vragen gesteld (kenmerk 2014Z10018, ingezonden op 3 juni 2014) door de 
leden Geurts, Van Hijum en Omtzigt (allen CDA). Ook deze vragen zullen 
door de staatssecretaris van Financiën en mij worden beantwoord. 

De Staatssecretaris van Economische Zaken,
S.A.M.  Dijksma
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